
Warszawa, 2020-02-03

Jarosław Rzepa

minister klimatu

Interpelacja nr 1644

Interpelacja w sprawie gospodarki odpadami

Mam kilka pytań do Pana Ministra

1. Czy w ministerstwie prowadzi się pracę nad rozwiązaniami, które doprowadzą do przejęcia 
odpowiedzialności za śmieci przez ich producentów? - przykładowo w Polsce niemal połowa 
oferowanego piwa sprzedawana jest w niekaucjonowanych butelkach - producenci z tego 
tytułu, w mojej ocenie, nie ponoszą żadnej odpowiedzialności, a my samorządowcy musimy 
potem po nich sprzątać. Tego typu przykładów jest oczywiście więcej. 
2. Kiedy Producenci  jak i duże sieci handlowe zostaną zobowiązane do stawiania automatów 
na butelki szklane, butelki PET i puszki? 
3. Kiedy ministerstwo wprowadzi regulacje  zabraniającą importu do Polski śmieci z  Europy?
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